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Poročilo o delu sindikata v  decembru 

Nadaljevale so se aktivnosti in pogajanja  o dvigu najnižjih plač. 

Vse predsednike sindikata smo še posebej obvestili, da se morajo pogajati o izplačilu božičnice za leto 
2009. Pogajanja so bila uspešna in v vseh podjetjih so delavci prejeli božičnico. 

V vseh podjetjih so zaradi naročil prešli nazaj na 40 urni delovni teden in na normalno plačo za te ure. 

Z novimi naročili, ki prihajajo pa se je vrnil tudi  variabilni  del plače. 

Sindikat je zadovoljen, ker ni bilo  odpovedi delovnih razmerij delavcem. 

Upamo, da se bodo naročila povečevala tudi v letu 2010. Samo tako bomo prebrodili krizo in se lahko 
pogajali za višjo plačo. 

 

 

 

                                                                                                                        Predsednik obm org SKEI Idrija 

                                                                                                                                   Dragan   Novakovič 
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